



14 August 2019

ACRA's COCKTAIL RECEPTION 空調及冷凍商會 - 談「程」夜

4 October 2019

6:30 - 9:00pm

Sportful Garden Restaurant, 2/F, Tai Tung Building, 8 Fleming Road, Wan Chai
陶源酒家, 灣仔菲林明道 8 號大同大廈 2 樓

Free of Charge 費用全免

We are pleased to organize our **ACRA's COCKTAIL RECEPTION** on **4 October 2019 (Friday)**. One of the purposes of this event is to provide a relaxed and casual opportunity to members for networking, chatting and sharing.

For this event, we are with great pleasure to invite **Ir Dr. P L Yuen, Senior Manager of the Hospital Authority Head Office** be our Guest of Honour.

All members are cordially invited to join and have fun with old friends and new contacts. Free flow of drinks and snacks will be served.

As space is limited, members are encouraged to fill in the reply slip and return to ACRA at info@acra.org.hk for seat reservation the earliest but no later than 13 Sep 2019. Thank you for your support!

我們誠意邀請各會員參加於 2019 年 10 月 4 日 (星期五) 舉辦之【**空調及冷凍商會 - 談「程」夜**】酒會，讓會員在輕鬆愉快的氣氛下聊天，分享中西美食。

我們很榮幸，承蒙醫管局高級行政經理 (工程) 源柏樑博士工程師應邀作此活動之榮譽嘉賓，共聚一堂，歡迎所有會員參加，新知舊友共渡一個愉快晚上。

隨函附上回條，欲免向隅，請於 2019 年 9 月 13 日前回覆。謝謝!



Attention: Ms. Aris Chiu

Email: info@acra.org.hk

ACRA's COCKTAIL RECEPTION 空調及冷凍商會 - 談「程」夜

4 October 2019

6:30-9:00pm

Sportful Garden Restaurant, 2/F, Tai Tung Building, 8 Fleming Road, Wan Chai

陶源酒家, 灣仔菲林明道 8 號大同大廈 2 樓

Free of Charge 費用全免

Company 公司: _____

Contact Person 聯絡人: _____ Tel 電話: _____

Fax 傳真: _____ Email 電郵: _____

Maximum 2 participant per members 每會員參加名額為 2 人

Reply slip 確認參加回條:

Name (in full) 姓名	Mobile 手機	E-mail address 電郵
1)		
2)		

*Dress code: Casual Style

*歡迎便服出席

(Please reply us on or before 13 September 2019, thank you!)

[敬請在 2019 年 9 月 13 日前報名]